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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-10-09 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  M A T S  S V E N S S O N  
V I C E  O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M  

L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  S O F I A  G U N N A R S S O N  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  H Å K A N  C A R L S S O N  

L E D A M O T  F O C  J O N N Y  K A R L S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F A R M :  E R I K  N I L S S O N  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

§ 2 ALUMNIFÖRENING  
Johan Hillergren var på mötet och berättade om aluminföreningen som håller på att startas 

upp. Johan sitter med i styrelsen som studentrepresentant. Han blev utsedd av förra årets F-

styre och även detta års styre godkänner honom som studentrepresentant. 

Föreningen ska ha tre arrangemang under året och det första kommer att vara en pubafton 

den 6 november. Vi diskuterade tänkbara arrangemang med alumner och teknologer och kom 

fram till att sektionensdag eller f-spexet skulle vara passande. 

Styret pratade också om att vi borde ha en kontaktperson till alumniföreningen och beslutade 

att det skulle ligga på ledamotens ansvar, så nu har Niklas hand om kontakten med 

aluminföreningen. 

§ 3 RAPPORT FRÅN F6 
F6 hade ärtsoppa förra torsdagen och nu håller de på att planera inför ET-rajet. 

§ 4 RAPPORT FRÅN DP 
DP hade hoppa-av-Dup i fredags och det gick bra. 

§ 5 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FollK har inte gjort så mycket under veckan. 
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§ 6 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har haft teambuildning. Håkan ska tillsamman med Martin Cedervall åka till Frankrike och 

besöka GEM-skolor. Chalmers har ett utbyte med de skolorna. 

§ 7 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har inte gjort något speciellt i veckan. 

§ 8 RAPPORT FRÅN FARM 
FARM håller på att planera för F-expo och ska ut och informera i klasserna under veckan. De 

håller också på att planera aspning och teambuilding. 

§ 9 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Karin planerar brandutbildning och ska bl.a. ta upp det på nästa stormöte. 

Hon har också pratat med Åke och Kent.  Skyddsrummet, plåster och eluttag är nu på gång. 

Eluttagen blir först nästa år eftersom de behöver budgetera för det. Hon har också fått godkänt 

till att vi sätter upp draperi i Focus, DP och Foc ska fixa draperi.  

Mikaela har skrivit protokollet från sektionsmötet. Tillsammans med Spidera har hon också 

fixat så att styrets hemsida fungerar.  

Överskottet från SNF 06/07 fördes aldrig över till F-fonden. Erik ska ordna detta så att det blir 

korrekt. 

§ 10 NYCKLAR TILL FINFORM  
Finforms kassör och fotograf vill ha nycklar till styretrummet. Detta tycker inte styret då vi 

försöker minska antalet nycklar till styretrummet. Finforms chefredaktör har nyckel till 

styretrummet och det räcker. Kassören betalar inte räkningarna själv utan det gör styrets 

kassör. 

Beslut: Att inte ge Finforms kassör och fotograf nycklar till styretrummet. 

§ 11 EXAMENSENHETEN  
Vi har fått veta att man på examensenheten har sagt att de som vill ta examen inte behöver 

påskrift av styret. Mats ska höra med examensenheten om vad de har för riktlinjer. Förra årets 

styre hade inga problem med examensenheten. 

§ 12 NU 
Liv har varit på NU-möte. Där togs de upp disciplinärenden och de meddelade att det blir en 

SUS-utbildning. 
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§ 13 TEAMBUILDING  
Vi pratade vad vi skulle göra på vår teambuilding. Vi har förut pratat om att ha 

härskarutbildning. Till nästa möte ska vi fundera på vad vi kan göra mer än härskarutbildning 

och framförallt när teambuildingen ska vara. 

§ 14 ÖVRIGT 
Det har kommit ut frågor som JämK vill ha svar på. Karin ska kolla på dessa tills nästa vecka. 

Britney ska till verkstaden måndagen den 20 oktober och kommer inte att hyras ut innan dess. 

Många tycker det är mycket dåligt att två av datasalarna på våning 7 har Windowsdatorer. 

Karin ska kolla upp varför det nu är Windows på dessa datorerna. 

§ 15 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 16 oktober. 

§ 16 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Mats Svensson Mikaela Holm 
Ordförande Sekreterare 

 


